
 

Consider că este o experiență ce nu ar trebui ca nimeni să o rateze. Încă nu mi-am dat seama 

daca a fost un vis sau nu. Este o oportunitate unde ne-am făcut prieteni, am învățat extrem 

de multe lucruri și am văzut un total alt sistem de învățământ. De abia aștept să mă întorc în 

Agen și aș da orice să mai merg măcar o saptămână la Liceul " Bernard Palissy". (David) 

 


